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Z á p i s  
 

z  2. jednání výboru zdravotního Zastupitelstva Královéhradeckého kraje, konaného dne 

11. 2. 2021, od 12.30 hod., VIDEOKONFERENČNĚ 

Přítomni: dle prezenční listiny záznamu o připojení jednotlivých členů k videokonferenci  

Omluveni:  MUDr. Vajcík 

 

Program jednání:  

Aktuální informace k epidemiologické situaci v kraji a stavu v našich krajských 

nemocnicích.  

 

Zahájení 

Výbor byl svolán k informování o aktuální závažné epidemiologické situaci v našem kraji.  

Jednání 2. výboru zdravotního Zastupitelstva Královéhradeckého kraje zahájila ve 12.30 hod 

předsedkyně výboru Ing. Dana Kracíková. Přivítala všechny členy výboru, kteří se 

videokonference účastnili. Dle přihlášených členů výboru v počtu 14 je výbor usnášeníschopný. 

Dále přivítala hejtmana Královéhradeckého kraje Mgr. Martina Červíčka, radního pro 

zdravotnictví MUDr. Zdeňka Finka a hosty Ing. Ludmilu Bášovou, vedoucí odboru zdravotnictví 

KÚ KHK a za Zdravotnický holding. MUDr. Jiřího Řezníčka. 

Ing. Kracíková předala slovo MUDr. Finkovi a ten podal informaci o: 

• Situaci v Královéhradeckém kraji a v celé ČR , co se týká počtu covidových pacientů,  

• stavu očkování, systému očkování, skupin a počtu očkovaných, výhled do dalších dnů, 

• organizaci a počtu testování občanů v Královéhradeckém kraji, 

• vývoji mutací covid-19 a léčebných postupech při onemocnění covid-19, 

• hledání zdravotních sester pro „covidové“ pacienty z ostatních zdravotních a sociálních 

zařízeních  v Královéhradeckém kraji, 

• obsazenosti „covidových“ lůžek v krajských nemocnicích. 

Ing. Kracíková dále vyzvala přítomné členy výboru k diskusi a dotazům. 

MUDr. Mašek 

• Konstatoval, že epidemický stav v kraji je velmi vážný, Zdravotnická záchranná služba KHK  

• transportuje denně 40-50 „covidových“ pacientů, vzhledem k přeplněnosti nemocnic v kraji 

je vozí je i mimo kraj do nemocnic ve vzdálených krajích. 

• Opatření při ukončení nouzového stavu, zodpovědnost přejde na hejtmana 

Královéhradeckého kraje. 

• Uzavření regionu okresu Trutnov, kde je nejvážnější situace v kraji.  

• Přednostní očkování osob 80+, s dalšími zdravotními problémy a očkování imobilních lidí 

v této věkové skupině. 

MUDr. Fink 

Očkování osob v této skupině s různými indispozicemi zajišťuje FN HK. 

Bylo by potřeba zapojit praktické lékaře v kraji, záleží na počtu dodávaných vakcín a druhu, 

které budou k dispozici. 

 

Ing. Kracíková 

Pokud nebude schváleno prodloužení nouzového stavu, bude odpovědnost na hejtmanech. 

V tomto případě bude členům výboru zdravotního podána informace písemně, nebo může být 

svoláno další videokonferenční jednání výboru zdravotního. 
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 Dále Ing. Kracíková vyzvala k obezřetnosti, je třeba testovat, trasovat, očkovat. 

Uvedla příklad, kdy praktici v Železnici se hlásili k testování pro zjištění počtu nakažených 

přímo v tomto konkrétním městě. Bylo by vhodné oslovit i další starosty ve městech, aby zajistili  

testování. Připravuje se i finanční motivace pro lidi v karanténě. 

 

Ing. Kříž 

Dotaz: 

• Ke zřizování očkovacích center v našem kraji. 

• K možnosti nároku na zvýšení počtu vakcín vzhledem k epidemiologické situaci v KHK. 

• K pořádání výboru zdravotního v současné době 1x týdně. 

 

MUDr. Fink odpověděl: 

• Očkovací centra se připravují v okresních městech - ve Vrchlabí, Dvoře Králové nad Labem, 

Novém Bydžově + se připravují v dalších městech. 

• Informace o personálu v těchto očkovacích centrech. 

• Výbor zdravotní může být každý týden, aby členové byli včas informováni o vývoji situace 

v kraji. 

• Pan hejtman se snaží o získání dalších vakcín pro Krajský úřad Královéhradeckého kraje 

 

Ing. Kracíková 

Navrhla další termín výboru na pondělí 15. 2. 2021 od 16.00 hodin. Vzhledem k tomu, že čas 

který byl vyhrazen pro toto videokonferenční jednání byl vyčerpán a nebyly již další příspěvky 

ani dotazy do diskuse, předsedkyně výboru poděkovala členům výboru a hostům, za účast na 2. 

jednání výboru zdravotního a ve 13.20 hodin jednání ukončila.  

 

 

Příští jednání výboru se koná 15. 2. 2021 

 

 

 

………………………………………….             

               předseda výboru                   

 

 

Zapsala: Nováková Soňa   


